
瑞士艳丽阿尔卑斯瑞士艳丽阿尔卑斯

CHAN BROTHERS 
GROUP OF COMPANIES

LEC10B

10D7N

      KEY FEATURES
• Excursion to Jungfraujoch
       - Top of Europe.
• Train ride to Gornergrat
• Visit Chillon Castle
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Assemble in KLIA International Airport for flight to Zurich.

DAY 1 KUALA LUMPUR - ZURICH 
(Meals On Board)

Welcome to Switzerland, land of clocks, chocolates and indispensable Swiss army 
knives. Begin your trip with a scenic drive to Bern, the capital of Switzerland. Upon 
arrival, proceed to Bahnhofplatz and commence your tour of the city. Keep your eyes 
peered for the 16th-century astronomical Clock Tower with its ornate decorations. A 
short walk away, you will find House No. 49, Einstein House, Albert Einstein’s former 
home and the place where he came up with the groundbreaking theory of relativity, 
published in 1905. Do not miss a visit to the iconic Bern Bear Park, dedicated to the 
bear, the main symbol of Bern’s coat of arms. Next, proceed to Sigriswil Panorama 
Bridge, this iconic pedestrian bridge is between Thun and Interlaken in Switzerland. 
The 340 m long suspension bridge also offers a panoramic view of Lake Thun against 
the Bernese Alps.
Hotel: The Hey Hotel or similar

Note: If Interlaken hotel is not available, we will arrange accommodations in an alternative location

DAY 2 ZURICH - BERN - INTERLAKEN  
(Meals On Board / Älplermagronen Dinner)

After breakfast, proceed to an Excursion to Jungfraujoch – Top of Europe. Enjoy a 
magnificent view from Europe’s highest train station over the Aletsch Glacier, UNESCO 
World Heritage of the Swiss Alps, and explore its multifaceted summit attractions. Take 
a leisure walk along the picturesque Lake Brienz, this is also one of the famous 
attractions in the popular K-drama, Crash Landing on You.
Hotel: The Hey Hotel or similar

(Breakfast / Lunch / Chinese Dinner)

DAY 3 INTERLAKEN - JUNGFRAUJOCH - INTERLAKEN 

Begin your day with a visit to Zermatt Village – an old, idyllic village nestled in a deep 
valley enclosed between steep mountains and situated right at the foot of the 
Matterhorn. This car-free village is a trove of fanciful chalets and eclectic boutiques. 
Take a cog railway to the Gornergrat at 3,089m to see glorious panoramas of the mighty 
Matterhorn and the Monte Rosa Massif, including the Dufourspitze – the highest 
peak in Switzerland. Finally, enjoy some free time exploring Zermatt at your leisure.
Hotel: Hotel Stockalperhof or similar

(Breakfast / Chinese Dinner)

DAY 4 INTERLAKEN - ZERMATT - TASCH                                

After breakfast, visit the fabled Chillon Castle, one of the best-preserved medieval 
castles in the region that dates back to the 11th century. With its rugged mountainous 
setting, this castle houses some of the most impressive relics of Switzerland’s past and 
consists of 100 independent buildings that were gradually connected through the ages. 
A vision of peace and majesty, you will see why this castle has inspired poets such as 
Lord Byron. Next, head to Vevey, one of the “Pearls of the Swiss Riviera”. take a photo 
stop at the Charlie Chaplin Statue, before admiring the view of a Giant Fork sticking 
out of Geneva Lake.
Hotel: Novotel Lausanne Bussigny or similar

DAY 5 TASCH - MONTREUX - VEVEY - LAUSANNE
(Breakfast / Dinner)

Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

SWITZERLAND
ALPINE BEAUTY 



DAY 7 LUCERNE 

After breakfast, enjoy the scenic views of mountains and serene countryside as you 
journey on to the picturesque township of Lucerne, Switzerland. Next, take a walking 
tour to Chapel Bridge and Lion Monument. Lake Lucerne will be our next stop; a 
picturesque body of water nestled in the heart of Switzerland, surrounded by stunning 
mountain scenery and charming lakeside villages. Later on, you can enjoy some relaxed 
shopping, with an array of choices such as luxury brands, Swiss watches, music boxes, 
and the famous Swiss chocolates. Alternatively, you may decide to take an optional trip 
to the top of Mt. Titlis at your own expense.
Hotel: Hotel Sempachersee or similar

Optional Tour: Excursion to top of Mt. Titlis

(Breakfast / Chinese Dinner)

(Breakfast / Black Forest Lunch / Dinner)

Spend the morning at leisure, and perhaps take some parting shots of Zurich before 
you transfer to the airport for your flight home.

(Breakfast / Meals on Board)

DAY 8 LUCERNE - TITISEE - ZURICH

DAY 9 ZURICH - KUALA LUMPUR

DAY 10 ARRIVE KUALA LUMPUR

After days of alpine peaks and valleys, it is time for a change in scenery. Travel to 
Schaffhausen to witness the natural grandeur of Rhine Falls, the largest waterfall in 
Western Europe. Adjourn to the tourist resort township of Titisee, home to Germany’s 
largest cuckoo clock centre. Tuck into a delicious original Black Forest lunch of 
German Pork Knuckles and the iconic Black Forest Cake. Thereafter, proceed to Zurich 
for your overnight stay. 
Hotel: Mövenpick Hotel Zürich Airport or similar
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Cappadocia, a semi-arid region 
in central Turkey, is known for its 
distinctive “fairy chimneys,” tall, 
cone-shaped rock formations 
clustered in Monks Valley, 
Göreme and elsewhere.

Derinkuyu is an ancient 
multi-level underground city 
near the modern town of 
Derinkuyu in Nevşehir Province, 
Turkey, extending to a depth of 
approximately 85 metres. It is 
large enough to have sheltered 
as many as 20,000 people 
together with their livestock and 
food stores.

Deriving from springs in a cliff 
almost 200 m high overlooking 
the plain of Cürüksu in 
south-west Turkey, calcite-laden 
waters have created an unreal 
landscape, made up of mineral 
forests, petrified waterfalls and a 
series of terraced basins given 
the name of Pamukkale (Cotton 
Palace).

Explore the Grand Bazaar, the 
largest and oldest shopping 
center in Instanbul, founded 
during the Ottoman Empire. 
With a local guide to help you, 
wander the 4000 shops and 
immerse yourself in a truly 
authentic experience of Turkish 
culture.

1
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The Blue Mosque in Istanbul, 
also known by its official name, 
the Sultan Ahmed Mosque, is an 
Ottoman-era historical imperial 
mosque located in Istanbul, 
Turkey.
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Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

DAY 6 LAUSANNE - LUCERNE

Today, you will stroll through the charming Place de la Palud, climb the picturesque 
Escaliers du Marche, explore the historic Chateau d'Ouchy, and finally unwind with a 
relaxing promenade along the lake. Continue to the picturesque township of Lucerne.
Hotel: Hotel Sempachersee or similar

Note: If Lucerne hotel is not available, we will arrange accommodations in an alternative location

(Breakfast / Cheese Fondue Dinner)

Clock Tower 时钟塔 Clock Tower 时钟塔 Zermatt Village 采尔马特村

(Meals on Board)

Zermatt Village 采尔马特村

Giant Fork 巨大叉子Giant Fork 巨大叉子
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备注:
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:
    在公司无法控制的情况下，行程可能更改。
    指定城市的住宿需视客房供应情况而定。
    行程顺序可能更改。
    不同团体可能合并成一团。
    若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

DAY 7 卢塞恩  

早餐后，前往瑞士风景如画的小镇卢塞恩，欣赏群山和宁静的乡村美景
。接着，步行游览卡贝尔桥和狮子纪念碑。下一站是琉森湖；这片风景
如画的水域坐落在瑞士的中心，周围环绕着迷人的山景和迷人的湖畔村
庄。稍后，您可以享受轻松购物的乐趣，奢侈品牌、瑞士手表、音乐盒
和著名的瑞士巧克力等应有尽有。您也可以选择自费前往蒂特利斯山游
览。

自费项目: 参观蒂特利斯山

(早餐 / 中式晚餐)

DAY 8 卢塞恩 - 莱茵瀑布 - 苏黎世  

经过几天的高山峡谷之旅后，是时候换换风景了。前往沙夫豪森，目睹
西欧最大瀑布莱茵瀑布的自然壮观。随后前往旅游胜地蒂蒂塞，这里有
德国最大的咕咕钟制作中心享用原汁原味的黑森林午餐，包括德国猪手
和标志性的黑森林蛋糕。之后前往苏黎世过夜。

(早餐 / 黑森林午餐 / 晚餐)

DAY 9 苏黎世 - 吉隆坡       

在前往机场搭乘航班回国之前，您可以在上午自由活动，或许还可以拍
一些照。

(早餐 / 机上用餐)

DAY 10 抵达吉隆坡
(机上用餐)

DAY 6 洛桑 - 卢塞恩

今天，您将漫步于迷人的帕吕广场，登上风景如画的马尔凯阶梯，探访
历史悠久的欧奇城堡，最后在湖边的休闲长廊放松身心。然后继续前往
风景如画的小镇卢塞恩。

注：如果无法入住卢塞恩酒店，我们将在其他区域安排住宿

(早餐 / 奶酪火锅晚餐)

在吉隆坡国际机场集合，乘机飞往苏黎世。

DAY 1 吉隆坡 - 苏黎世  
(机上用餐)

欢迎来到瑞士，钟表、巧克力和不可或缺的瑞士军刀之国。首先，您将
乘车前往瑞士首都伯尔尼。抵达后，前往班霍夫广场，在这里您可以眺
望 16 世纪的时钟塔，它有着华丽的装饰。步行不远，您就会看到爱因斯
坦故居第 49 号，也是他于 1905 年提出开创性相对论的地方。然后，您
将前往伯尔尼熊公园，这是伯尔尼盾徽的主要标志。接下来，前往锡格
里斯维尔的全景桥，这座标志性的步行桥位于瑞士图恩和因特拉肯之间
。 340 m 长的吊桥还可以欣赏到图恩湖和伯尔尼阿尔卑斯山的全景。

注：如果无法入住因特拉肯酒店，我们将在其他区域安排住宿

DAY 2 苏黎世 - 伯尔尼 - 因特拉肯   
(机上用餐 / 阿尔卑斯通心粉晚餐)

DAY 3 因特拉肯 - 少女峰 - 因特拉肯  

早餐后，前往少女峰 -  欧洲之巅。从欧洲最高的火车站欣赏壮丽的景色
，俯瞰阿莱奇冰川，这是瑞士阿尔卑斯山脉的联合国教科文组织世界遗
产，并探索其多样化的山顶景点。漫步沿着风景如画的布里恩茨湖，这
也是在流行的韩剧《爱的迫降》中的著名景点之一。

(早餐 / 午餐 / 中式晚餐)

从参观采尔马特村开始新的一天 - 一个古老而田园诗般的村庄，坐落在
陡峭山脉之间的深谷中，位于马特洪峰脚下。 这个无车村里有许多奇特
的小木屋和不拘一格的精品店。 乘坐齿轨铁路前往海拔 3,089m 的戈尔
内格拉特，欣赏雄伟的马特宏峰和罗莎山的壮丽全景，包括瑞士最高峰
杜福尔峰。最后，享受一些闲暇时间探索采尔马特。

(早餐 / 中式晚餐)

DAY 4 因特拉肯 - 塔什 - 采尔马特 - 塔什  

早餐后，参观传说中的西庸城堡，这是当地保存最完好的中世纪城堡之
一，其历史可追溯到 11 世纪。这座城堡坐落在崎岖的山间，拥有瑞士历
史上最令人印象深刻的遗迹，由 100 座独立的建筑组成，这些建筑在漫
长的岁月中逐渐连接起来，充满了宁静。接着，前往 "瑞士里维埃拉珍珠 
"之一的沃韦，在查理卓别林雕像前留影，然后欣赏日内瓦湖中伸出的巨
大叉子。

(早餐 / 晚餐)

DAY 5 塔什 - 蒙特勒 - 沃韦 - 洛桑   

Jungfraujoch 少女峰Jungfraujoch 少女峰Jungfraujoch 少女峰

Zurich 苏黎世Zurich 苏黎世



Bern Bear Park 伯尔尼熊公园 

Jungfraujoch 少女峰

Chapel Bridge 卡贝尔桥

Matterhorn 马特宏峰

An iconic peak on the Swiss-Italian 
border, stands at 4,478 meters (14,692 
feet) with a distinctive pyramid 
shape.

Chillon Castle 西庸城堡

A medieval fortress with picturesque 
views. Rich in history, it boasts 
well-preserved architecture, dungeons, 
and towers, making it a compelling 
destination for history enthusiasts.

Charlie Chaplin Statue 查理卓别林雕像

Charlie Chaplin Statue : The iconic 
comedian in a casual pose with a 
cane. Located along Lake Geneva's 
promenade, it honors Chaplin's 
legacy in the world of cinema.

SWITZERLAND

Vevey 
Montreux 

A humane habitat for bears, promoting 
natural behaviors in a forested setting. 
Visitors can observe the bears from 
platforms, supporting conservation 
and animal welfare in Bern.

A historic wooden bridge and one of 
the oldest wooden covered bridges in 
Europe that spans the Reuss River 
and dates back to the 14th century. It 
features a tower, called the Water 
Tower.
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Titisee
The "Top of Europe," is a picturesque 
mountain pass in the Swiss Alps. 
Accessible by a scenic railway, it offers 
stunning views, an Ice Palace, and 
the Sphinx Observatory at 3,454 
meters (11,332 feet) elevation.



Lake Brienz 布里恩茨湖

TOUR HIGHLIGHTS
旅游亮点

EXCLUSIVE EXPERIENCES
独特体验

• Excursion to Jungfrau “Top of Europe” 
  by Cogwheel Train known as UNESCO 
  World Heritage and hop onto the New 
  Eiger Express Tricable Gondola
  乘坐被联合国教科文组织列为世界遗产的齿
  轮火车游览 "欧洲之巅 "少女峰，并乘坐新的
  艾格快车三轨缆车
• Train ride to Gornergrat
  乘坐火车前往戈尔内格拉特
• Entrance to Chillon Castle in Montreux
  参观在蒙特勒风景如画的西庸城堡
• Zermatt, the picturesque village at the 
  foot of Matterhorn
  马特宏峰脚下风景如画的村庄采尔马特

LUCERNE 卢塞恩
• Chapel Bridge 卡贝尔桥
• Lion Monument 狮子纪念碑
• Lake Lucerne 琉森湖

SCHAFFAUSEN 沙夫豪森
• Rhine Falls 莱茵瀑布 

GERMANY 德国
BLACK FOREST 黑森林
• Titisee 蒂蒂塞
• Cuckoo Clock Centre 
  咕咕钟制作中心

16 Meals Included
包含16餐

• 7 Breakfasts 早餐
• 2 Lunches 午餐
• 7 Dinners 晚餐

SPECIALTY MEAL 
特色餐点

• Cheese Fondue 奶酪火锅
• Älplermagronen 阿尔卑斯通心粉
• German Pork Knuckle 德国猪手午餐
• Black Forest Cake 黑森林蛋糕

SWITZERLAND 瑞士
BERN 伯尔尼   
• Clock Tower 时钟塔 
• Bern Bear Park 伯尔尼熊公园  
• Sigriswil Panorama Bridge 
  锡格里斯维尔的全景桥

INTERLAKEN 因特拉肯   
• Jungfraujoch 少女峰
• Lake Brienz 布里恩茨湖 

ZERMATT 采尔马特   
• Zermatt Village 采尔马特村
• Gornegrat 戈尔内格拉特
• Matterhorn 马特宏峰

MONTREUX 蒙特勒   
• Chillon Castle 西庸城堡

VEVEY 沃韦 
• Charlie Chaplin Statue 
  查理卓别林雕像
• Giant Fork 巨大叉子

LAUSANNE 洛桑   
• Place de la Palud 帕吕广场
• Escaliers du Marche 马尔凯阶梯
• Chateau d'Ouch 欧奇城堡

• Interlaken - The Hey Hotel or similar
• Tasch - Hotel Stockalperhof or similar
• Lausanne - Novotel Lausanne 
  Bussigny or similar
• Lucerne - Hotel Sempachersee or 
  similar
• Zurich - Mövenpick Hotel Zürich 
  Airport or similar

All Local 4* Hotel
全程入住当地四星级酒店

*Accommodation in designated cities is subject 
to room availability, and alternatives may be 
provided if necessary.

Lake Brienz 布里恩茨湖


